
    ÄRENDE 12 
    vid styrelsemöte 2011-03-10 
 
 
Till 
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
 
 
 
 
Lägesrapport nyproduktion 
 
Gubbängsfältet 
Det kommer med stor sannolikhet ej att bli några bostäder längs med Gubbängsfältet. Bebyggelsen var planerad 
att ligga längs med Örbyleden för att ”spara” själva fältet men detta omöjliggörs då det f.n. transporteras s.k. 
farligt gods på leden. Dessutom diskuteras det nu att flytta en del idrottsplaner från Årstafältet hit. Vi stryker 
därför projektet från vår lista nu men återkommer om förutsättningarna skulle förändras. 
 
Drevviken, Farsta Strand 
Byggrätterna är sålda till bostadsrättsbyggare och därför utgår projektet från vår lista. 
 
Kristinebergsparken, Kungsholmen 
Vi har sökt markanvisning för ca 70 lgh. 
 
Eriksdalsravinen, Södermalm 
Vi har sökt markanvisning för ca 140 lgh. 
 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att  med godkännande lägga rapporten om nyproduktion mm till handlingarna 
 
 
Stockholm 2011-03-01 
 
 
 
Ingela Lindh 


